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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 
__________________________________________________________________________ 

IV. Legislatura 

Prolećno  zasedanje 

 

Plenarna sednica Skupštine 

P- 117 

Priština, 2. maja   2013. godine  

 

Z A P I S N I K 

 

SA PLENARNE SEDNICE SKUPŠTINE REPUBLIKE KOSOVA, 

ODRŢANE 2. MAJA 2013. GODINE 

 

 

 

Sednici je predsedavao Jakup Krasniqi, predsednik, a pomagali su mu  potpredsednici Xhavit 

Haliti i Sabri Hamiti.  

 

Predsednik  je deklarisao otvorenim radove plenarne sednice i procesirao sa dnevnim redom, 

pripremljenim od strane Predsedništva Skupštine, u dogovoru sa predsednicima parlamentarnih 

grupa.  

 

1. Vreme za deklarisanja izvan dnevnog reda 

 

Deklarisanja izvan dnevnog reda podneli su poslanici: Xhevahire Izmaku, Hykmete Bajrami, 

Visar Ymeri, Donika Kadaj-Bujupi, Zenun Pajaziti, Haki Demolli, Albin Kurti, Rexhep Selimi, 

Bekim Haxhiu i Alma Lama,  čije su diskusije u celosti date u transkriptu. 

 

 

2. Vreme za poslanička pitanja 

 

Poslanica Ganimete Musliu postavilja je pitanje za ministra Ramë Buja, u vezi sa time – zašto 

studenti koji su završili studije prema četvorogodišnjem sistemu, sa 42 ispita, imaju pravo da 

polaţu pravosudni ispit, bez završetka Master – studija, dok studenti prema trogodišnjem 

sistemu, sa 45 ispita, nemaju pravo da polaţu ovaj ispit bez završetka Master – studija. 

Ministar Ramë Buja je odgovorio na pitanje poslanice Ganimete Musliu . 
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Poslanik Arsim Bajrami postavio je pitanje za ministra Ramë Buja, u vezi sa time – kakve 

postupke preduzima ministarstvo na čijem je čelu za  nadgledanje standarda nastave i kadrova 

na novo formiranim javnim univerzitetima. 

Ministar Ramë Buja je odgovorio na pitanje poslanika Arsim Bajrami. 

 

Poslanica Hykmete Bajrami je postavila pitanje za ministra Besim Beqaj, u vezi s tim – da li  je 

upoznato ministarstvo na čijem je čelu sa činjenicom sejanja pšenice na mestu zvanim polje 

slaganja pepela KEK-a, koje se prostire između sela Orlović, Kruševac i Dragodan, koje se od 

strane eksperata smatra da je kontaminirano zbog  prisustva teških metala i  kakve su mere 

preduzete ili kakve će se mere preduzeti u vezi sa ovim pitanjem. 

Ministar Besim Beqaj je odgovorio na pitanje poslanice Hykmete Bajrami.  

 

Poslanica Hykmete Bajrami je postavila pitanje za ministra Fehmi Mujota, u vezi sa   time  

kada će se nastaviti prekinuti radovi u vezi sa  projektom magistralnih puteva Priština – 

Mitrovica i Priština – Peć i da li se očekuje završetak radova ove godine,  u odnosu na 

dodeljena sredstva za ova dva projekta.  

Ministar Fehmi Mujota  je odgovorio na pitanje poslanice Hykmete Bajrami.  

 

Poslanik Hashim Deshishku je postavio pitanje za ministra Fehmi Mujota u vezi sa  

dosadašnjim razvojima na auto – putu „Ibrahim Rrugova“, o uloţenom novcu i završenim 

kilometrima, o standardu izgradnje u  segmentu Gjergjica – Vragolija i o  razlogu  promene  

trase ovog  autoputa za Merdare ili Mutivodu. 

Ministar Fehmi Mujota  je odgovorio na pitanje poslanice Hashim Deshishku.  

 

Poslanica Alma Lama je postavila pitanje za ministra  Agim Çeku, u vezi sa  preduzetim 

merama od strane  ministarstva na čijem je čelu nakon hapšenja dvoje  osumnjičenih, srpskih 

agenda, drţavljana Kosova, koji su  priznali da su napravili snimke oko objekata FSK-a u 

Gnjilane i oko  čuvanja tajni FSK-a, koja pretendira da postane vojska Kosova i da li je bilo i 

drugih, sličnih slučajeva, kada su protekle informacije o FSK-a. 

Ministar Agim Çeku je odgovorio na pitanje poslanice Alma Lama. 

 

Poslanik Halit Krasniqi je postavio pitanje za ministra Fehmi Mujota, u vezi sa  neophodnošću 

izgradnje  podvoţnjaka u selo Zajm-Klina,  koji je od ţivotnog interesa za stanovnike ovog 

mesta. 

Ministar Fehmi Mujota je odgovorio na pitanje poslanika Halit Krasniqi. 

 

Poslanik Liburn Aliu je postavio pitanje za ministra Besim Beqaj, u vezi sa time – koji će aseti 

prelaziti u vlasništvo Konzorcijuma  Çalik i Limak, kao  ishod procesa privatizacije kosovske 

kompanije za  distribuciju i snabdevanje električnom energijom.  

Ministar Besim Beqaj je odgovorio na pitanje poslanika Liburn Aliu. 

 

Poslanik Albin Kurti je postavio pitanje za ministra Besim Beqaj, u vezi sa  indiferentnošću 

ministra u vezi sa poreklom i sastavom kapitala kupaca PTK-a, Kompanije AXOS kao i  

identitet ove kompanije. 

Ministar Besim Beqaj je odgovorio na pitanje poslanika Albin Kurti. 

 

Poslanik Albin Kurti je postavio pitanje za ministra Besim Beqaj, u vezi sa  time – da li 

smatrate da ste, kao ministar za ekonomski razvoj, ne informisani o procesu privatizacije 

Telekoma Kosova.  

Ministar Besim Beqaj je odgovorio na pitanje poslanika Albin Kurti. 
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Poslanik Visar Ymeri je postavio pitanje za  ministra Besim Beqaj, u vezi sa  time – kakve ste 

garancije dobili od Nemačke, SAD i Velike Britanije i u kom obliku su one garantovale u vezi 

sa privatizacijom 75% deonica PTK-a.  

Ministar Besim Beqaj je odgovorio na pitanje poslanika Visar Ymeri. 

 

Poslanik Visar Ymeri je postavio pitanje za  ministra Besim Beqaj, u vezi sa  time – koji su  

deoničari koji stoje iza  Konzorcijuma AXOS Capital i Najafi Compoanies LLC.  

Ministar Besim Beqaj je odgovorio na pitanje poslanika Visar Ymeri. 

 

 

3. Usvajanje zapisnika sa prethodne  plenarne  sednice 

 

Skupština je usvojila  zapisnik  sa plenarne sednice, odrţane  25. aprila 2013. godine, bez 

primedbi. 

 

***  

 

U nastavku, Skupština  je odvijala radove po ovom:  

 

D n e v n o m   r e d u 
 

4. Usvajanje Sporazuma poslanika iz redova ostalih ne većinskih zajednica i izbor 

potpredsednika Skupštine iz ovih zajednica, 
 

5. Drugo razmatranje Nacrt zakona o slanju Bezbednosne snage Republike Kosova van 

zemlje, 
 

6. Drugo razmatranje Nacrt zakona o advokaturi, 
 

7. Interpelacija  ministra Obrazovanja, nauke i tehnologije, g. Ramë Buja, prema zahtevu 

poslanika Burim Ramadani, podrţan još od 7 drugih poslanika u vezi pitanja 

obrazovanja na Kosovu, 
 

 

       8.  Razmatranje Godišnjeg izveštaja Autoriteta civilne avijacije Kosova za  

            2012. godinu, 
 

9. Razmatranje Izveštaja o radu Kosovske agencije za imovinu za 2012. godinu, 
 

10. Razmatranje Izveštaja Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, ţivotnu 

sredinu i prostorno planiranje o nadgledanju sprovođenja Zakona o procenu uticaja na 

ţivotnu sredinu, 
 

11. Razmatranje Izveštaja Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, ţivotnu 

sredinu i prostorno planiranje o nadgledanju sprovođenja Zakona o strateškoj proceni  

ţivotne sredine, 
 

12. Imenovanje dvojice članova u Bordu Radio-televizije Kosova. 

 

 

4. Usvajanje Sporazuma poslanika iz redova ostalih ne većinskih zajednica i izbor 

potpredsednika Skupštine iz ovih zajednica 

 

Predsedavajući, Xhavit Haliti je informisao poslanike da je  poslanik, Enis Kervan, oslobodio  

poziciju potpredsednika Skupštine, nakon zahteva poslanika ostalih zajednica koje nisu 

većinske. On je informisao poslanike o Sporazumu Parlamentarne grupe „6+“, od 28. marta 
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2013. godine, o određivanju potpredsednika Skupštine iz redova ostalih zajednica, koje nisu  

većinska ni srpska, koji je predvideo izbor potpredsednika po rotaciji.  

 

Nakon toga,  predsedavajući je izneo na glasanje Sporazum poslanika iz redova  ostalih ne 

većinskih zajednica i  izbor potpredsednika Skupštine iz ovih zajednica.  

 

 

Ishod glasanja bio je sledeći:  

 

Za……………………….. 76, 

   Protiv……………………..6, 

   Uzdrţani.…………………1. 

 

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština, većinom glasova donela sledeću: 

 

O D L U K U 

 

I.Rasim DEMIRI,  bira se za potpredsednika Skupštine Republike Kosova iz redova poslanika 

ostalih zajednica  koje nisu većinska i ne srpska,  za period od 01. aprila do 30. septembra 

2013. godine. 

 

II. Na osnovu Sporazuma  Parlamentarne grupe „6+“, od  28. marta 2013. godine, o  

određivanju potpredsednika Skupštine iz redova  ostalih zajednica,  koje nisu većinska i ne 

srpska, nakon mandata g. Rasim Demiri, za potpredsednike Skupštine Republike Kosova, po 

rotaciji, biraju se  poslanici, i to:  

 

1. Poslanik Albert Kinolli, od  01.10.2013. do 30.04.2014, iz zajednice Roma, 

 

2. Poslanik Etem Arifi, od 01.05.2014 do 30.09.2014, iz zajednice Aškalija.  

 

 

5. Drugo razmatranje Nacrt zakona o slanju Bezbednosne snage Republike Kosova 

van zemlje 

 

Predsedavajući  Xhavit Haliti je informisao poslanike o izveštajima i preporukama stalnih 

komisija i Funkcionalne – izvestilačke komisije po Nacrtu zakona o slanju Bezbednosne snage 

Republike Kosova van zemlje. 

 

Poslanik Ahmet Isufi je, u ime  Funkcionalne komisije za unutrašnje poslove, bezbednost i 

nadgledanje FSK obrazloţio pred Skupštinom Izveštaj sa preporukama. 

 

Nakon toga, predsedavajući je izneo na glasanje ponaosob predloţene amandmane na ovaj 

nacrt zakona. 

 

Skupština je usvojila amandmane: 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9,10, 11,12, 13, 14 i 15. 

 

Nakon toga, predsedavajući je izneo na glasanje Nacrt zakona sa  usvojenim amandmanima, u 

celosti.  
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Ishod glasanja bio je sledeći:  

 

Za……………………….. 64, 

   Protiv……………………..0, 

   Uzdrţani……………….…0. 

 

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština usvojila Zakon o slanju Bezbednosne snage 

Republike Kosova van zemlje.  

 

6. Drugo razmatranje Nacrt zakona o advokaturi 

 

Predsedavajući, Xhavit Haliti, informisao je poslanike sa izveštajima i preporukama stalnih 

komisija i Funkcionalne – izvestilačke komisije o Nacrtu zakona o advokaturi. 

Poslanik Arben Gashi je, u ime Funkcionalne komisije za zakonodavstvo, pred poslanicima 

Skupštine obrazloţio Izveštaj sa  preporukama.  

On je predloţio da se Amandman br. 11 briše. 

 

Skupština je usvojila predlog poslanika Arben Gashi o brisanju amandmana 11.  

 

O ovoj tački dnevnog reda diskutovali su i poslanici: Albulena Haxhiu, Arben Gashi i Armend 

Zemaj, čije su diskusije u celosti date u transkriptu. 

 

Nakon toga, predsedavajući je izneo na glasanje ponaosob predloţene amandmane na ovaj 

Nacrt zakona.  

 

Skupština je usvojila amandmane br: 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9,10,12, 13, 14, 15 i 16. 

Nakon toga, predsedavajući je izneo na glasanje Nacrt zakona sa usvojenim amandmanima u 

celosti. 

 

Ishod glasanja bio je sledeći:  

 

Za……………………….. 60, 

   Protiv…………………….. 9, 

   Uzdrţanih…………………2. 

 

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština usvojila Zakon o advokaturi. 

 

7. Interpelacija  ministra Obrazovanja, nauke i tehnologije, g. Ramë Buja, prema 

zahtevu poslanika Burim Ramadani, podržan još od 7 drugih poslanika u vezi 

pitanja obrazovanja na Kosovu 

 

Predsedavajući  je informisao poslanike da je poslanik Burim Ramadani, podrţan još od 7 

drugih poslanika, podneo zahtev za interpelaciju sa ministrom Ramë Buja, u vezi sa pitanjem 

korišćenja droga u osnovnim i srednjim školama.  

 

On je informisao poslanike o vremenu trajanja interpelacije od tri sati, kao i o podeljenom 

vremenu za svaku parlamentarnu grupu i za poslanike bez parlamentarne grupe. 

 

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč. 
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Poslanik Burim Ramadani je, u ime grupe poslanika – potpisnika, rekao da ovo nije prvi put 

što Alijansa za budućnost Kosova inicira ovo pitanje u ovoj Skupštini, kao veoma ozbiljna 

zabrinutost sa veoma visokim i  vrlo štetnim nivoom rasturanja i korišćenje droga po osnovnim 

i srednjim školama Kosova. 

Evidentno je da nedostaju potpune statistike od strane institucija Vlade Republike Kosova, a 

izvedene statistike od raznih domaćih i međunarodnih institucija, koja na profesionalan način 

tretiraju pitanje zavisnosti od droga, govore da oko 20% učenika osnovnih i srednjih škola 

koriste razne vrste droga, uglavnom blagih. 

Dok se marihuana rastura u  većini lokala, pored osnovnih i srednjih škola, učenici  se 

isključuju iz škola, zbog izostanaka koje čine u nastavi, a ne zbog upotrebe droga i ne zbog 

mogućnosti njihovo tretiranja. Ovo je zajednički zadatak Ministarstva obrazovanja i 

Ministarstva unutrašnjih poslova.  

U nastavku, on se usred sredio na nekoliko pitanja vezanih za ovu problematiku, sa posebnim 

akcentom na činjenicu da naši nastavnici nisu obučavani o pitanju droga, da nema nacionalnog 

instituta za tretiranje  oboljenja zavisnosti na Kosovu, za ne delovanje Vlade Kosova, za 

odsutnost saradnje i među sektorske koordinacije unutar Vlade Kosova, posebno ono što je 

poznato kao glavni trougao,  a koji čine Ministarstvo obrazovanja, Ministarstvo zdravstva i 

Ministarstvo unutrašnjih poslova.  

Nakon toga, naglasio je da je cilj ove interpelacije da podstičemo Vladu Kosova da brzo deluje 

protiv ove negativne pojave. Naš objektiv kao politički subjekat je da adresiramo ovo 

delovanje, na efikasan i dinamičan način u najmanje četiri osnovne oblasti, kao što su: 

prevazilaţenje problema, sprovođenje zakona, sprečavanje, obučavanje i smanjivanje štete od 

korišćenja droga i edukacija. 

On je izrazio uverenje da se putem ovih delovanja, ne bi dozvolilo da se droga  još više širi po 

našim školama. Naša poruka koja će, verujem, proizaći i iz ove sednice, jeste da se obraćamo 

mladima, deci, da ne budu prevareni od jedne trenutne radosti koje moţe donositi jedna doza 

droge ili jedna doza narkotične supstance, nego da razmišljaju duţe, da razmišljaju o njihovom 

ţivotu, jer to narušava njihovu budućnost. 

Na kraju, poslanik Burim Ramadani je pred Skupštinom prezentirao pet tačaka mocije, koje je 

grupa poslanika – potpisnika predloţila za ovu interpelaciju. 

 

Predsedavajući je pozvao ministra za obrazovanje, nauku i tehnologiju da uzme reč.  

 

Ministar Ramë Buja je, na početku, rekao da se ovo pitanje ne tiče samo ministarstvu 

obrazovanja, nego se tiče i ostalim ministarstvima i  Vladi uopšte. 

Ministarstvo obrazovanja, nauke i tehnologije, se angaţuje da Kosovo bude jedno demokratsko 

društvo, integrisano u evropske tokove, koje pruţa podjednake uslove i mogućnosti za lični 

razvoj svih građana, pri čemu se pristup sticanju znanja omogućuje svim zainteresovanim i  u 

funkciji je brţeg i odrţivog razvoja. 

U cilju povećanja efikasnosti u sprovođenju Strateškog plana obrazovanja na Kosovu 2011 – 

2016 i istovremeno imajući u vidu probleme sa kojima se suočavalo obrazovanje   u prošlosti, 

Ministarstvo obrazovanja, nauke i tehnologije se angaţuje da podrţava i promoviše kvalitetno 

obrazovanje za sve,  počev od pred osnovnog vaspitanja, pred univerzitetskog obrazovanja, 

stručnog obrazovanja i osposobljavanja, stručnog razvoja nastavnika, visokog obrazovanja, 

obrazovanja i osposobljavanja odraslih i informativne tehnologije. 

U nastavku, ministar je naglasio da je  ministarstvo na čijem je čelu, u saradnji sa 

Ministarstvom zdravstva, Ministarstvom za kulturu, omladinu, sport, Ministarstvom za ţivotnu 

sredinu i prostorno planiranje i Ministarstvom za unutrašnje poslove, usvojilo Nacionalnu 

strategiju za program „Promotivne škole zdravlja“ 2009 – 2018 i Akcioni plan 2009 – 2013. 

Ministarstvo obrazovanja, nauke i tehnologije je bilo deo radne grupe za izradu Nacionalne 
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strategije protiv droga 2009 – 2012 i 2012 – 2017, gde učestvuje kroz  redovne programe, 

realizirajući objektive javnog zdravlja kroz školske i van školske aktivnosti, u koje se 

aktivnosti mogu uključiti roditelji i  zajednica uopšte, a izradilo je i Strateško plan obrazovanja 

na Kosovu 2011 – 2016.  

Dalje, on je naglasio da je u maju 2010. godine realizovano obučavanje nastavnika u pristupu 

promotivnih škola zdravlja, u saradnji sa ekspertima evropske mreţe, bazirajući se na iskustva 

naj avanziranih zemalja Evrope, pri đemu je obučavano 60  nastavnika svih nivoa o temama 

zdravstvene edukacije, uključujući ovde i teme o drogi. Nastavnicima je podeljen materijal na 

albanskom jeziku i svim jezicima zajednica,  a ovi nastavnici  će sprovoditi u ţivot njihova 

stečena iskustva na ovom obučavanju kroz sprovođenje ovih tema u okviru biologije, 

građanskog vaspitanja i izbornog predmeta u okviru razredne nastava koju oni izvode.  

 
 MONT , podrţan od  UNICEF-a, je primenio premet po izboru "Sposobnosti za ţivot", u osnovnim 

školama, VIII. Razred.Unutar tog materijala , jedan zaseban  tretira teme o zdravlju, s posebnim 

naglaskom  na negativne pojave , kao što je droga. 

 

Okvir kurikule,  potpisan u septembru 2011. godine, je bazični dokument obrazovanja,  rezultat rada 

raznih agencija u oblasti obrazovanja, i utvrđuje nove nastavne oblasti,  gde jedan među kojima je 

zdravlje i  blagostanje.  

 

MONT je, takođe, u saradnji sa  Policijom u zajednici, usvojio zahtev za projekat o sprečavanju 

korišćenja narkotičnih supstanci u školskim institucijama.  

Odrţavanje predavanja o posledicama droge, realizovano je od strane nadleţnih zvaničnika, kada su 

eksperti za zdravstvo i  socijalno staranje realizovali  informacije iz te oblasti sa učenicima u okviru 

časa biologije. U tom projektu su obuhvaćeni učenici X-tih  razreda. 

  

Direkcija policije u zajednici i  preventivnu, u saradnji sa Direkcijom za istraţivanje trafikinga sa 

narkoticima, uz saglasnost i podršku MONT-a, nastavlja da sprovodi projekat: „ Reci ne narkotičnim 

supstanci“ gde su obuhvaćeni učenici srednjih škola, X- XI i XII-i razredi, kao i osnovne škole iz svih 

regiona. Projekat se realizuje uz organizaciji i  odrţavanju predavanja sa edukativnog aspekta.  

 

Na kraju on je govorio i o saradnji Ministarstva, kojim upravlja, sa nevladinim organizacijama u 

realizaciji raznih projekata, što imaju za cilj promovisanje zdravog ponašanja kod mladih, treniranje 

200 edukatora, iz svih kosovskih opština, međutim pomenuo je i potpisivanje jednog sporazuma sa  

institucijom Hrvatske, što predstavlja projekat koji će realizovati mogućnost saradnje učenik – roditelj, i 

ima za cilj da sve ono što se događa u školi, bude omogućeno roditelju da  budu upoznati.  

Nakon toga, predsedavajući je otvorio raspravu za interpelaciju ministra Rame Buja. 

 

Idriz Vehapi -   u im PG – PDK, je rekao da  pokrenuta tema je zabrinjavajuća za nas kao društvo,  

međutim, imajući u vidu činjenicu da sudbina jednog naroda je usko povezana sa nivoom obrazovanja, 

ova konstatacija obavezuje sve nas kao društvo, bez  razlika da obrazovanje ima poseban tretman u 

svim aspektima.  

 

U nastavku on je govorio o preduzetim koracima Vlade, posebno od 2008 godine,  što je stalno imala za 

cilj dostojanstveno tretiranje obrazovanja u svim aspektima, navodivši školska znanja – objekte, 

uređene sredine, besplatne knjige, licenciranje nastavnika, akreditacija i licenciranje obrazovnih 

institucija, zakonska infrastruktura u duhu EU-a, novu kurikulu i poboljšanje  profesionalnog 

obrazovanja.  

 

Da bi se  imalo što kvalitetnije obrazovanje izrađeni su  značajni dokumenti, kao što su: Strategija o 

razvoju  pred-univerzitetskog obrazovanja 2007-2017, Strategija o visokom obrazovanja 2005 – 2015, 

kao i Strateški i plan za razvoj obrazovanja na Kosovu 2011 – 2016.  

Nakon toga, on je ocenio rad koji se odvija i u sprečavanju negativnih pojava po školama, posebno 

protiv trafikinga ljudskim bičem, i drugih pojava. MONT je sankcionisao nasilje i druge negativne 
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pojave sa svojom zakonskom infrastrukturom, uskladivši je sa  poveljom o pravima dece i sa drugim 

međunarodnim instrumentima, koji se odnose na ljudska prava, te je nabrajao brojna zakonska i pod-

zakonska akta iz oblasti obrazovanja.  

 

Na karaju je naglasio da je obrazovanje nije pitanje samo za  MONT, ali  i za celo kosovsko društvo, s 

toga i za svakog od nas.  

 

Mi kao parlamentarna grupa ćemo podrţati sve postupke, koji vode u sprečavanju i eliminisanju, te 

iskorenjivanju svih negativnih pojava u školama, i  bilo gde u društvu,  posebno ove pojave, rekao je 

poslanik Idrdiz Vehapi.  

 

Sali Morina – u ime PG –LDK je rekao da negativne pojave, kao korišćenje droga u našim školama, u  

zadnje godine beleţe uznemiravajući porast,  što se  dokazuje prijavom brojnih slučajeva u raznim 

delovima zemlje,  i u prvom redu u urbanim sredinama.  

 

Parlamentarna grupa koju on predstavlja smatra da Vlada nije ništa značajno  učinila za sprečavanju 

takvih pojava, osim jednim simboličnim potpisanjem  akta memoranduma za saradnju između MONT-a 

i MUP-a,  obavljeno pre nekoliko godina, i da nismo videli  ni jedan oblik adresiranja tog problema.  

 

Korišćenje droga u  pred-univerzitetskom školskom sistemu na Kosovu, povećanje stepena  korišćenja 

sve više iz dana u dan, predstavlja  neuspeh sistema, i Vlade, kao i našeg društva u opšte, jer korisnici 

su učenici i naša deca. Takođe, smatramo da  MZ je trebalo da pruţa svoju pomoć za suzbijanje takve 

negativne pojave. 

 

Mi smatramo da MONT i škole treba da iz rade jednu strategiju o saradnji sa roditeljima,  decom i 

učenicima,  za koje postoji sumnja, i za one koje već koriste drogu.  

MONT i  MZ, kao i  Inspektorat policije treba da sistematski način da vrše kontrolu  prostorija, 

kafićima  oko škola u potraţnji narkotičnih supstanci.  

 

Da se odvijaju  sistematske kampanje za sprečavanje korišćenja droga od strane učenika. Takve 

kampanje ne treba da imaju  smo karakter podizanja svesti, nego i vaspitanja. Od organa bezbednosti, 

unutrašnjih poslova, kosovske policije, sudova, traţimo da se preduzimaju konkretne akcije za 

sankcionisanje  svih lica ili kriminalnih grupa koji se bave rasturanjem i prodajom droge.  

 

Na kraju, poslanik Sali Morina naglasio da LDK zahteva angaţovanje Vlade i  konkretne inicijative za 

suzbijanje i  udaljenju takvih negativnih pojava iz naših škola.  

 

Afrim Kasolli – u ime PG – „Vetëvendosje“ je rekao da oblast obrazovanja na Kosovu, obuhvatajući 

sve nivoe organizovanja iste, nalazi se  u svestranoj krizi, to sada je već bez sumnje.  

 

U nedostatku elementarne svesti i  koncepta obrazovanja, danas, školski objekti su se pretvorili na 

mesta gde se odvija svaka druga delatnost osim osnovne ideje što sadrţi obrazovanje i vaspitanje novih 

generacija.  

 

U nastavku je rekao da serija neuspeha obuhvata elemente počev od nedostatka školske infrastrukture, 

koja još nije u dobrom stanju, i jednog značajnog broja školskih objekata, koji ne pruţaju zdravu 

sredinu za učenike. Među onima pripadaju i renovirani objekti nakon rata, koji su oštećeni kao rezultat 

ne odrţavanja.  

 

Takođe, nedostatak didaktičkih sredstava i  prosvetne tehnologije utiče u kvalitetu znanja i veština koja 

se dobijaju u školi. U opšte, škole na Kosovu nisu opremljene na adekvatan način sa didaktičkom 

opremom, dok informativna tehnologija je na raspolaganju samo za jedan ograničeni broj škola, i to 

samo u vidu kabineta, namenjenih za posebne predmete.  
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Međutim, pored ovih svestranih neuspeha, bez sumnje, kao jedan fundamentalan problem za 

obrazovanje na Kosovu, predstavlja i nedostatak sigurnosti, posebno u pojedinim srednjim višim 

školama, međutim prisutnost huliganizma, narkotičnih sredstava i drugih opasnih ponašanja čine škole 

nesigurnim sredinama z a učenike.  

 

Međutim, ono što se moţe smatrati i ozbiljnu zabrinutost za ovaj slučaj odnosi se na činjenicu  da po 

ovim podacima, trend korišćenja ovih supstanci po školama na Kosovu, tokom zadnjih godina, beleţi 

rast,  činjenica ta koja najavljuje da proširenje narkomanije, i to posebno kod mladih – maloletnih, 

predstavlja ozbiljnu pretnju za naše društvo tokom narednih godina.  

 

S toga, Pokret „Vetëvendosje“, smatra da u tom smislu treba preduzeti  određene korake istovremeno za 

funkcionalizaciji ovog značajnog nacionalnog interesa,  a koji koraci se odnose na obezbeđenje 

kvalitetne i zdrave infrastrukture, opremanje škola sa  didaktičkim sredstvima i  nastavnom 

tehnologijom sve do reorganizacije školskih mreţa na Kosovu.  

 

U tim školama,  gde iz bilo kojeg razloga postoji realno opasnost po bezbednosti učenika, trebalo bi 

osigurati prisutnost organa reda, te da se preduzimaju dodatne mere za sprečavanje nepoţeljnih 

situacija. Kao druge mere, mora biti i  profesionalni razvoj nastavnika, dok posebnu ulogu u tom smeru 

će imati savetodavne pedagoške grupe na nivou opština, koji treba da rade u svakoj školi, pojedinačno, 

u izradi plana za profesionalni razvoj i za nadgledanje realizacije istog.  

 

PG koju on zastupa smatra značajnim i  lekarsku kontrolu za sve učenike osnovnih škola jednom 

mesečno ili srednjih škola jednom na 2 meseca kao neophodne mere za zaštitu zdravlja ove kategorije 

društva od ove vrlo ozbiljne pretnje, naglasio je poslanik Afrim Kasolli.  

 

Daut Haradinaj – U ime PG – AAK, je rekao da saradnja između triju ministarstva,  MONT-a, MZ-a i 

MUP-a ne funkcioniše, i da je to adresa koja se  treba baviti sprečavanjem i suzbijanjem droge po 

školama, to je trougao koji mora biti u izvanrednoj saradnji zarad jasnog i tačnog adresiranja ovog 

pitanja. Treba izbegavati logiku da je policija jedina institucija koja treba da sprečava drogu po 

školama. 

 

MONT mora da ima značajnu ulogu, konkretno u treniranja nastavnika po pitanju droga. Zatim, 

organizovanje rasprave i dijaloga sa učenicima, nastavnicima i roditeljima je duţnost MONT-a sa 

odborima učenika i savetima roditeljima, takođe je duţnost MONT-a, a to se ne događa.  

 

U nastavku se fokusirao na zadacima koje treba izvršiti svaka od triju gore navedenih ministarstva, 

kako bi se postigli što bolje rezultati u sprečavanju i suzbijanju korišćenja narkotičnih supstanci i drugih 

negativnih pojava po našim školama.  

 

Izgleda da iz tog trougla institucija, jedino je policija koja nastoji da čini napore da ispunjava svoje 

obaveze, međutim, nije postignut potreban stepen policijskih akcija da bi se sprečio transport, prodaja, 

raspolaganje i korišćenje droga, te konfiskacija istih. 

 

Na kraju, izrazio ubeđenje da rasprava sa predloţenim preporukama će dobiti podršku poslanika i da će 

pomoći u suzbijanju korišćenja narkotičnih supstanci i ostalih negativnih pojava.  

 

Jeton Svirca,   u ime PG – KKR, je rekao da ova rasprava treba da u sebi saţima i druge negativne 

odgovornosti koji su u našem društvu, posebno one koji su počeli da se šire kod učenicima, znači za 

drogu, alkohol i duvan.  

 

Mi podrţavamo MONT, konkretno ministra za akcije koje je preduzeo u tom pravcu, ali smatramo da 

za takve pojave mora postojati jedan sveobuhvatni tretman.  

 

U nastavku je naglasio da PG koju on predstavlja, ne slučajno, tokom razmatranja Zakona o pred-

univerzitetskom obrazovanju, bili zatraţili da edukativna komponenta bude dodata u sistemu 
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obrazovanja kao jedan vrlo značajan faktor za suzbijanje takvih pojava, ali aktuelni zakon tretira samo 

obrazovnu komponentu. 

 

Mi smo svesni da u ovoj sredini mora inspektorat da bude više aktivan, svakako policija i sudstvo, te da 

preduzimaju mere kako bi ostali bili vaspitani, takođe upućujem poziv učenicima da prijave slučajeve, 

naglasio je poslanik Jeton Svirca.  

 

PG – KKR daje svoju punu podršku ministru obrazovanja za sve akcije koje je preduzeo, i nadamo se 

da u budućnosti će imati uspeha u tom smislu, rekao je on. 

 

Myfera Šinik. U ime PG „6+“ je rekla da naţalost droga je stigla i u školska dvorišta, čak to koriste i 

učenici osnovnih škola.  

 

Ovu pojavu ne smeju zanemarivati niti učitelji, niti direktori škola, pa niti sredina gde deca ţive.  

 

PG, koju ona predstavlja, će  podrţati u celosti podnetu mociju od strane poslanika Burim Ramadani, 

međutim, je konstatovala da mi kao društvo treba, pod hitnom, da preduzimamo mere radi stvaranja 

jedne zdrave omladine, i  društvo koja je  svesno tome u opšte.  

 

Diskusije poslanika:  Burim Ramadani, ministra Ramë Buja, Idriz Vehapi, Sali Morina, Afrim Kasolli, 

Daut Haradinaj, Jeton Svirca i Myfera Šinik, date su, potpune, u prilog transkripta.  

 

Za ovu tačku dnevnog reda diskutovali i poslanici:  Fadil Demaku, Vjollca Krasniqi, Albana Gashi, 

Time Kadrijaj, Myzejene Selmani, Aurora Bakalli, Amir Ahmeti, Halit Krasniqi, Nazane Breca, 

Alma Lama, Teuta Haxhiu, Zenun Pajaziti, Hashim Deshishku, Gëzim Kelmendi, Shaip Muja, 

Lirije Kajtazi, Behar Selimi , Ganimete Musliu i Ramiz Lladrovci , (diskusiju je predao u pisanoj 

formi), diskusije kojih su date, potpune, u prilog transksripta.  

 

Na kraju  je, u ime predlagača interpelacije, poslanik Burim Ramadani podneo predloţene preporuke.  

 

Predsedavajući je, nakon toga, stavio na  glasanje predloţene preporuke.                               

 

Rezultat glasanja je bio sledeći:    

  Za -------------------- 62, 

Protiv---------------    0, 

Uzdrţani ------------   0. 

 

 

 

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština usvojila sledeće:; 

 

P R E P O R U K E     

 

   I. Traţi se od Vlade Republike Kosova da preduzima sledeće akcije:         

 

1. Da organizuje treniranje nastavnika na celom Kosovu, za oblast droga, za svaku školsku 

godinu.          

2. Da investira na istraţivanja, nad kojima će se izgraditi akcije, strategije i efektivne politike.   

3. Da usko sarađuje sa civilnim društvom i profesionalnim organizacijama iz te oblasti.       

4. Da preduzima kampanju za senzibilizaciju učenika o opasnostima od droga, i posledicama od 

korišćenja iste u mentalitetu i edukaciji generacija.   
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5. Da se izgradi nacionalni Institut za tretiranje zavisnih bolesti tokom  2014.godine.  

       

8. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Autoriteta za civilnu avijaciju Kosova, za 2012. godinu    

     

 

Predsednik je upoznao poslanike sa godišnjim izveštajem ACAK-a, za 2012. godinu, kojeg je 

razmotrila funkcionalna Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu i industriju i Skupštini 

preporučila usvajanje istog.                               

 

On je rekao da Komisija za budţet i financije je razmotrila gore navedeni izveštaj, i Skupštini 

preporučila usvajanje.   

 

Za ovu tačku dnevnog reda diskutovali su i poslanici:  Shaip Muja – u ime PG – PDK,  Teuta Sahatqija 

-  u ime PG – LDK, Visar Ymeri – u ime PG  - ”Vetëvendosje”, Ardian Gjini – u ime PG – AAK,  

Myzejene Selmani – u ime PG – KKR, diskusije kojih su date, potpune, u prilog transksripta.                                              

 

Poslanik Hashim Deshishku, je rekao  da svoju diskusiju za ovu tačku dnevnog areda će predati u 

pisanoj formi.            

 

Nakon ovih diskusija, predsednik je stavio na glasanje usvajanje Godišnjeg izveštaja ACAK-a, za 2012. 

godinu.                        

Rezultat glasanja je bio sledeći:    

                                                      

                                                      Za-------------- 64, 

                                                      Protiv --------  0, 

                                                      Uzdrţani ------ 0. 

 

Predsednik je konstatovao da je Skupština, večinom glasova, usvojila  Godišnji izveštaj ACAK-a, za 

2012. godinu.                 

 

 

 

 

 

9. Razmatranje  izveštaja o radu Kosovske Agencije za imovinu, za 2012. godinu   

 

Poslanik Arben Gashi, u ime funkcionalne Komisije za zakonodavstvo je rekao  da smo razmotrili 

Godišnji izveštaj KAI-a za 2012. godinu, i preporučili smo razmatranje i usvajanje na plenarnoj sednici.  

On je na kraju podrţao gore navedeni izveštaj.                                           

 

Za ovu tačku dnevnog reda diskutovali i poslanici: Behar Selimi – u ime PG – PDK,  Armend Zemaj – 

u ime PG – LDK, Albulena Haxhiu -  u ime PG -  ”Vetëvendosje”, Ardian Gjini – u ime PG – AAK,  

Gëzim Kelmendi -  u ime PG – KKR,i  Halit Krasniqi,  diskusijie kojih su date, potpune, u prilog 

transkripta.  

 

Nakon ovih diskusija, predsednik je stavio na glasanje godišnji  izveštaj KAI,  za 2012. godinu.  

Rezultat glasanja je bio sledeći:    

                                                      

                                                      Za ------------- 62, 

                                                      Protiv---------  7, 

                                                      Uzdrţani ------ 0. 

 

Predsednik je konstatovao da je Skupština večinom glasova, Usvojila Godišnji  izveštaj KAI, za 2012. 

godinu.                   
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10. Razmatranje Izveštaja Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, životnu 

sredinu i prostorno planiranje, o nadgledanju sprovođenja Zakona o  procenjivanju uticaja 

u životnoj sredini.  

 

Poslanik Liburn Aliu – izvestilac funkcionalne Komisije, je rekao da , kao komisija, izvršili smo 

monitoring o sprovođenju Zakona o procenjivanju uticaja u ţivotnoj sredini, i Skupštini podneli Izveštaj 

sa preporukama za razmatranje i usvajanje.  

 

Na dalje, on se fokusirao u celokupnom elaboriranju tog izveštaja i preporuka, podnetog od strane 

funkcionalne komisije.   

Na kraju on je zatraţio usvajanje navedenog Izveštaja.  

 

Predsedavajući  Sabri Hamiti  je otvorio raspravu za razmatranje gore navedenog izveštaja.  .. 

 

Za ovu tačku dnevnog reda  diskutovali i poslanici: Nijazi Idrizi – u ime PG – PDK,  Sali Morina -  u 

ime PG – LDK, Liburn Aliu -  u ime PG -  “Vetëvendosje”, Time Kadrijaj – u ime PG – AAK, i  

Sevdije Lama -  u ime PG – KKR, diskusije kojih su date, potpune, u prilog transksripta.                     

 

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje usvajanje  Izveštaja sa preporukama gore 

navedene komisije, o nadgledanju sprovođenja Zakona za procenjivanje uticaja na ţivotnu sredinu.                                                   

 

Rezultat glasanje je bio sledeći:  

Za -------------- 71, 

Protiv --------- 0, 

Uzdrţani ------ 1. 

 

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:  

 

O D L U K U   

 

I.  Usvaja se Izveštaj Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, ţivotnu sredinu i prostorno 

planiranje, o nadgledanju sprovođenja Zakona za procenjivanje uticaja na ţivotnu sredinu, sa  sledećim 

preporukama:  

 

1. Vlada i opštine će sprovoditi vaţeće  zakonodavstvo o PUS sa svim propratnim 

mehanizmima za implementaciju (podzakonske akte) o svim projektima od uticaja u 

ţivotnoj sredini. 

2. Sektor PUS pri MŢSPP treba povećati kapacitete humanih resursa u kvantitativnom i 

kvalitativnom pogledu. 

3. MŢSPP treba povećati trasparentnost u procedurama davanja saglasnosti ţivotne 

sredine i dozvolama  koje su date da budu na raspolaganju za javnost. 

4. MŢSPP treba da licencira fizička i pravna lica  koja izrađuju izveštaje PUS i da isti 

postanu javni za ekonomske operatore.  

5. Povećati saradnju u horizontalnoj oblasti (između vladinih organa i izvršnih nezavisnih 

agencija) takođe i u vertikalnoj oblasti (po opštinama) u oblasti sprovođenja zakona. 

6. Povećati aktivnosti Inspektorata za ţivotnu sredinu u nadgledanju sprovođenja ovog 

zakona. 

7. Opštine tokom davanja građevinskih dozvola za rad, da poštuju saglasnosti ţivotne 

sredine i njene razvojne i urbanističke planove.    

8. Da se sprovode zakonske odredbe o učestvovanju javnosti u procesu odlučivanja, kao i 

da se organizuje kampanja podizanja svesti. 

9. Odmah prestati sa svim aktivnostima u zaštićenim zonama koje nisu snabdevene  

saglasnošću ţivotne sredine i drugim propratnim dozvolama. 
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11.Razmatranje Izveštaja Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, 

životnu sredinu i prostorno planiranje o nadgledanju sprovođenja Zakona o 

strateškoj proceni na sredinu 

 

Poslanik Liburn Aliu – izvestilac funkcionalne komisije za poljoprivredu, šumarstvo, 

ruralni razvoj, ţivotnu sredinu i prostorno planiranje, je rekao da kako komisija smo 

monitorisali nadgledanje sprovođenja Zakona o strateškoj proceni na sredinu i Skupštini 

smo podneli Izveštaj sa preporukama za razmatranje i usvajanje.  

Zatim on je fokusiran u elaborisanju ovog Izveštaja  i podnetih preporuka Funkcionalne 

komisije o nadgledanju sprovođenja Zakona o strateškoj proceni na sredinu. 

 

Za ovu tačku dnevnog reda u diskusiju su učestvovali poslanici: Nijazi Idrizi – u ime 

PG.PDK-a, Aferdita Berisha – Shaqiri u ime PG-LDK-a,  Liburn Aliu – u ime PG – 

Pokreta „Vetvendosje“, Time Kadriaj u ime PG – AAK-a i Sevdije Lama – u ime Koalicije 

Novo Kosovo, čije diskusije u celini su date u transkriptu. 

 

Nakon ovih diskusija, predsednik je dao na glasanje usvajanje Izveštaja Komisije za 

poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, ţivotnu sredinu i prostorno planiranje o 

nadgledanju sprovođenja Zakona o strateškoj proceni na sredinu. 

 

Rezultat glasanja je bio sledeći:  

 

Za.......................69, 

Protiv.................. 0, 

Uzdrţanih........... 1. 

 

Predsednik je konstatovao da je Skupština donela sledeću: 

 

ODLUKU  

 

I. Usvaja se  Izveštaj Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, ţivotnu 

sredinu,  i prostorno planiranje o nadgledanju sprovođenja Zakona o strateškoj 

proceni na sredinu, sa sledećim preporukama: 

 

1. Vlada i opštine da sprovode vaţeće zakonodavstvo o SPS u svim projektima koji imaju 

uticaj u sredini. 

2. Opštine za razvojne planove da apliciraju za saglasnost  ţivotne sredine, prema zakonu. 

3. MŢSPP treba povećati transparentnost o procedurama davanja saglasnosti ţivotne 

sredine i date dozvole da budu na raspolaganju javnosti.  

4. Povećati saradnju bilo u horizontalnoj oblasti, (između vladinih organa i izvršnih 

nezavisnih agencija) takođe i u vertikalnoj oblasti (po opštinama) u oblasti sprovođenja 

zakona. 

5. Sprovesti zakonske odredbe za učestvovanje javnosti u procesu odlučivanja, kao i 

organizovati kampanje podizanja svesti.  

 

12. Imenovanje dva članova u Bordu radio-televizije Kosova 

 

Predsednik je na početku razmatranja ove tačke dnevnog reda rekao je da Ad-hoc komisija o 

izboru članova Borda radio-televizije Kosova razmotrila nominaciju kandidata za članove 

Borda radio-televizije Kosova, i Skupštini podnela Preporuku na usvajanje.  
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U ime  Ad-hoc komisije o izboru članova Borda radio-televizije Kosova, poslanica Xhevahire 

Izmaku, pred poslanicima Skupštine, podnela i obrazloţila Preporuku za izbor članova  Borda 

RTK-a. 

 

Predsednik je zatim upoznavao poslanike da u skladu sa članom 26 Zakona o RTK-u i 

preporukom Ad-hoc komisije o izboru članova Borda radio-televizije Kosova, Skupština treba 

da izabere dva (2) članova Borda RTK-a, od četiri (4) predloţenih, tajnim glasanjem, 

ogromnom večinom glasova poslanika Skupštine koji su prisutni i koji glasaju, i to:  

 

- Od dva (2) izabranih kandidata Ad-hoc Komisije, iz redova albanske većinske 

zajednice, Skupština će izabrati 1. (jedan) član.  

- Za poziciju člana iz redova drugih ne većinskih zajednica od dva(2) izabranih 

kandidata od Ad-.hoc komisije, Skupština će izabrati jedan (1) član.  

 

Za ovu tačku dnevnog reda u diskusiju su učestvovali poslanici: Sabri Hamiti, Emilija Redţepi 

i Glauk Konjufca, čije diskusije u celini su date u transkriptu 

 

Zatim je predsednik razjasnio da za sprovođenju procedure tajnog glasanja, zahteva se 

formiranje Glasačke komisije iz sastava poslanika, uz podršku zvaničnika administracije, i 

pozvao predstavnike parlamentarnih grupa, da ga predlaţu po jednog člana za Glasačku 

komisiju. 

 

Parlamentarne grupe su predloţili sledeće članove: 

 
 

1. G/P  PDK  - Halit Krasniqi, 

2. G/P  LDK  - Hashim Deshishku,       

3. G/P Vetëvendosje – Albana Gashi,  

4. G/P AAK  -  Teuta Haxhiu ,     

5.  G/P - Koalicioni Kosova e Re – Sevdije Lama, 

6. G/P – SLS – Jasmina Ţivković,  

7. G/P-  “6+”  - Fikrim Damka. 

 

 Skupština je usvojila imenovanje članova u Glasačkoj komisiji. 

 

U nastavku pozvani su pojedinačno poslanici za glasanje. 

 

Nakon prebrojavanja glasačkih listića, u ime Glasačke komisije, Izveštaj je podneo Halit 

Krasniqi. 

 

On je konstatovao da na glasanje učestvovali su 77 poslanika, dok nevaţeći  su bili 25 listići. 

 

Rezultat glasanja je bio sledeći:  

 

 I. Za članove Borda RTK-a iz redova albanske većinske zajednice:  

  

  1.  Murat Musliu  dobio 34 glasova, 

2.  Nysret Pllana dobio 13 glasova.  
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II. Za članove Borda RTK-a iz redova drugih ne većinskih zajednica:  

 

         1.  Elif Tokmak dobio  40 glasova 

2.  Elmaz Karadzi dobio 5 glasova.  

 

 Predsednik je konstatovao da je Skupština, većinom glasova  donela sledeću: 

 

ODLUKU 

 

1. Nijedan od predloţenih kandidata za člana Borda RTK-a, iz redova većinske 

albanske zajednice, nije dobio potreban broj glasova kako bi bio izabran za 

člana borda.  

2. RTK treba da raspisuje javni konkurs za izbor jednog (1) člana u Bordu RTK-a, 

iz redova većinske albanske zajednice, u skladu sa članom 26.2 Zakona o RTK-

u. 

 

U vezi predloga o izboru člana u Bordu RTK-a iz redova drugih ne većinskih zajednica, 

Skupština je, ogromnom večinom glasova, donela sledeću: 

 

ODLUKU  

O izboru člana u Bordu Radio Televizije Kosova 

 

1. Elif Tokmak izabere se za člana u Bordu Radio-televizije Kosova iz redova drugih ne 

većinskih i ne srpske zajednice sa tro (3) godišnjim mandatom. 
 

2. Odluka stupa na snagu danom usvajanja. 

 

 

 *** 

Predsednik je zaključio radove plenarne sednice u  19:15 časova. 

 

 

             

            

            

         Predsednik Skupštine  

  

Jakup KRASNIQI 

 

 

 

Zapisnik pripremila: 

Direkcija za plenarna i proceduralna pitanja. 


